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Ekonomisk berättelse TUFF kårförening, verksamhetsår 2020/2021 

  
Årets verksamhetsår har vi har haft en bra kontakt med våra medlemmar fast den rådande 
pandemin. Under året har TUFF haft två mottagningar som genomfördes samt en tillhörande 
finsittning, vilket har haft en stor uppslutning.  
  
Året har lett till ett underskott, då styrelsen valt lägga mer pengar än beräknat på PR. Till nästa år 
behöver TUFF öka kontakten med sina medlemmar via aktiviteter för att bibehålla god tillväxt i 
föreningslivet.  
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